
Central Samverkansgrupp

Protokoll
Sammanträdesdatum
2020-05-11

Diarienummer
RS200002

Tid 14:45-16:00
Plats Utvecklingen, Södra vägen 5, plan 3 

Närvarande

För arbetsgivarparten: Joachim Björnklev (förhandlingschef)
Cristine Karlsson (ordförande)
Indre Grimpe (HR-chefer)
Christoffer Hildingsson (sekreterare)

För arbetstagarparten: Lennart Johansson (Vision)
Görel Stoltz (Kommunal)
Anders Jönsson (Hallands Läkarförening)
Margot Kamruddin (Vårdförbundet)
Dragica Grahovac (SACO)
Magnus Lönn (Ledarna)

Vid protokollet: _____________________________________________________
Sekreterare Christoffer Hildingsson

Justeras:
_____________________________________________________
Ordförande Cristine Karlsson

___________________________  ____________________________
Lennart Johansson, Vision Görel Stoltz, Kommunal

___________________________       ____________________________
Anders Jönsson, Hallands läkarförening Margot Kamruddin, Vårdförbundet

___________________________ ____________________________
Dragica Grahovac, SACO Magnus Lönn, Ledarna
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Ärendelista
46 Mötets öppnande
47 Covid 19, dialog
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46. Mötets öppnande

Mötets ordförande förklarade mötet öppnat.

47. Covid-19, dialog

Arbetsgivaren gav lägesrapport från planeringsgruppen och förde dialog om vilket 
arbete som pågår för tillfället. Arbetsgivaren framförde att Hallands sjukhus 
semesterplanering pågår och att även extern rekrytering pågår.  

Lennart Johansson, Vision, frågade om Hallands sjukhus börjar bli färdiga med 
semesterplaneringen. Arbetsgivaren svarade att planeringen fortfarande pågår. 
Lennart tillade även att de förvaltningar som behöver bidra med medarbetare till 
Hallands sjukhus behöver besked snart. 

Anders Jönsson, Hallands Läkarförening, framförde att sommarplaneringen ungefär 
är som en vanlig sommarplanering + två vårdavdelningar. Anders frågade om det 
behövs ytterligare jourlinjer och hur många pass som är obemannade inför 
sommaren. Arbetsgivaren framförde att det är Hallands sjukhus som har den 
informationen. Margot Kamruddin, Vårdförbundet, tillade att bilden håller på att 
skapas på Hallands sjukhus.

Lennart Johansson, Vision, frågade huruvida det är sannolikt att besked kommer att 
kunna ges om semester senast 15 maj. Arbetsgivaren betonade att det ännu är 
osäkert, men framförde också en förhoppning om att arbetstagarorganisationerna har 
överseende med att det kan dra över tiden. 

Anders Jönsson, Hallands Läkarförening, frågade vilken yrkeskategori som det 
framför allt råder brist på. Arbetsgivaren framförde att det framför allt handlar om 
undersköterskor. 

Arbetstagarorganisationerna framförde att de största orosmolnen för medarbetarna 
är förflyttningar, påverkan av semester och hur det påverkar deras barnomsorg under 
sommarmånaderna. Arbetsgivaren framförde att de ska lyfta frågan om barnomsorg 
till kommunerna. 

Arbetsgivaren och arbetstagarorganisationerna kom överens om att ytterligare ett 
informationsmöte med samverkan bör hållas innan sommaren. 
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